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از سه تیم 
مدعی دیگر 

ایرانی پیشنهاد 
داشتم و با 

من به شکل 
جدی هم 

صحبت کرده 
بودند و مبلغ 

پیشنهادی شان 
هم دوبرابر 

پرسپولیس 
بود اما برایم 

نکته مهم این 
بود که کسی 

را نرنجانم و 
ناراحت نکنم

اســـتقلال تاکنـــون چهـــار بازیکـــن 
د  خـــو مـــت  خد بـــه  ا  ر خلـــی  ا د
در آورده اســـت. میـــلاد زکی پـــور، 
محمـــد حســـین اســـلامی، رامیـــن 
رضاییـــان و ســـامان فـــلاح. از میان 
ایـــن چهـــار بازیکـــن داخلـــی فقط 
محمـــد حســـین اســـلامی بازیکـــن 
هجومی محســـوب می شـــود و باقی 
پســـت های  در  بیشـــتر  بازیکنـــان 
دفاعـــی به میـــدان خواهنـــد رفت. 
رامیـــن رضاییـــان نیز تا حـــدی برای 
بـــازی در پســـت های هجومـــی مورد 
اســـتفاده قـــرار می گیرد، اما پســـت 
اصلـــی او مدافع راســـت اســـت و به 
ســـبب تجربه بالایـــی که داشـــته و 
گا هاً شـــم گلزنـــی و موقعیت ســـازی 
در پســـت گوش راســـت نیز بـــه کار 
گرفتـــه می شـــود؛ ذاتاً امـــا رضاییان 
بازیکنی اســـت برای بازی در پســـت 
دفاع راست. در مجموع استقلال از 
چهار خریدی که داشـــته فقط یکی 
از آنها تخصصی در پست هجومی به 

میدان مـــی رود.
در واقع جـــواد نکونام ضعف تیمش 
را کـــه فصل پیش بار ها به آن اشـــاره 
شـــد تاکنون پوشـــش نداده است. 

اســـتقلال فصل قبل در پست دفاع 
مشکل آنچنانی نداشت و در نهایت 
توانســـت بـــا کلین شـــیت های پـــی  
در پی بـــه کار خـــود خاتمـــه دهد و 
به عنـــوان یکـــی از تیم هـــای خوب 
دفاعی شناخته شـــود، اما در بخش 
هجومـــی آبی هـــا بـــا کاســـتی هایی 
مواجـــه بودنـــد و بازیکنان تخصصی 
این تیم نتوانســـتند در گلزنی تداوم 
داشـــته باشـــند و بـــه همیـــن دلیل 
انتظـــار بـــود در ایـــن پســـت تمرکز 
بیشـــتری شود و اســـتقلال اقدام به 
جذب بازیکنـــان تازه نفـــس در این 

پســـت کند.
البتـــه دو بازیکـــن بوســـنیایی نیز به 
خدمـــت گرفته شـــده اند کـــه یکی 
دروازه بان اســـت و دیگری در پست 
هافبـــک هجومـــی بـــازی می کنـــد، 
امـــا هیـــچ یـــک از ایـــن دو بازیکـــن 
هم تخصصـــی در خط حملـــه بازی 
نمی کننـــد و ایـــن موضـــوع ممکـــن 
اســـت در ادامه فصل برای استقلال 

دردســـر هایی ایجـــاد کند.
بـــه هر حـــال فرصـــت بـــرای تقویت 
تیم وجود دارد و باید دید مســـئولان 
باشگاه اســـتقلال در راستای تقویت 

خـــط حملـــه خـــود چـــه اقداماتـــی 
انجـــام می دهند.

 
رضاییان خرید 60 میلیارد تومانی 

استقلال
جـــذب رامیـــن رضاییـــان توســـط 
اســـتقلال همچنان یک ســـوژه داغ 
در میـــان اهالـــی فوتبـــال اســـت و 
درباره اینکه باشـــگاه اســـتقلال چه 
میـــزان دســـتمزد بـــه ایـــن بازیکن 
پرداخـــت کـــرده، شـــایعات و حرف 
و حدیث هـــای بســـیاری بـــه گـــوش 

می رســـد.
 در همین راستا خبرگزاری مهر مدعی 
در  برای  استقلال  باشگاه  که  شده 
اختیار داشتن این بازیکن مبلغ ۶۰ 
است.  کرده  هزینه  تومان  میلیارد 
در این گزارش آمده: آبی پوشان روز 
 ۳۴ بازیکن  این  از  تیر   ۲۴ یکشنبه 
ساله رونمایی کردند تا به نوعی بمب 
نقل و انتقالات را به صدا در آورند. 
استقلال  در  حضور  برای  رضاییان 
در  هزینه  تومان  میلیارد   ۶۰ حدود 
برداشته است که ۱۵ میلیارد آن برای 
دریافت رضایتنامه از سپاهان هزینه 

شده است.

پرداخـــت  کـــه  معتقدنـــد  برخـــی 
چنیـــن مبلغـــی بـــرای بازیکنـــی که 
۳۴ ســـال دارد، زیـــاد اســـت، امـــا 
آمـــاری کـــه از رضاییان به جـــا مانده 
بـــه وضـــوح نشـــان می دهـــد کـــه او 
یکـــی از آماده تریـــن بازیکنـــان حال 
حاضـــر فوتبـــال ایـــران اســـت و از 
نظـــر تأثیرگذاری و ارســـال پاس گل 
دومیـــن بازیکـــن لیـــگ برتـــر ایران 
در فصل بیســـت و ســـوم محســـوب 

می شـــود.
اینکـــه اســـتقلال برای داشـــتن این 
بازیکـــن چنیـــن مبلغـــی را پرداخت 
کـــرده شـــاید در نـــگاه اول قـــدری 
عجیـــب بـــه نظر برســـد، اما ســـوای 
مســـائل فنـــی کـــه رضاییـــان دارد، 
جـــذب او یـــک ضربـــه مهلـــک بـــر 
پیکر باشگاه پرســـپولیس محسوب 
می شـــود که بایـــد از ایـــن منظر نیز 

بـــه آن توجه داشـــت.
به هر حـــال اگر رضاییـــان بتواند در 
طول فصـــل عملکرد فنـــی مطلوبی 
داشـــته و از حواشـــی نیز دوری کند، 
اســـتقلال دغدغه ای بابت در اختیار 
داشـــتن یک مدافع راســـت ایده آل 

نخواهد داشت.

علـی علیپـور مهاجمـی کـه هـواداران 
او  از  جالبـی  اسـتقبال  پرسـپولیس 
داشـتند بعـد از چهـار سـال بـه تیـم 
خودش برگشـت. با علیپور که سابقه 
آقـای گلـی بـا پیراهـن پرسـپولیس را 
در کارنامـه دارد و بـا بـه ثمـر رسـاندن 
72 گل بهتریـن بازیکـن گلـزن تاریـخ 
د  می شـو ب  محسـو لیس  سـپو پر
گفت و گویی اختصاصی انجام دادیم.

  
با پیوستن تو، احمدزاده و چند 

بازیکن دیگر پرسپولیس به نظر 
تیم برانکو با تیم جدید در صدد 

تکرار قهرمانی ها است؟
بـه هـر حـال ایـن نظـر لطـف شماسـت 
لی  شـحا خو و  ر  فتخـا ا جـب  مو و 
ماسـت کـه آن دوره بـا هـم کار کردیـم 
و دوبـاره می توانیـم بـا هـم کار کنیـم 
امـا بـا ایـن حـال همیشـه کار در لیـگ 
وجـود  بـا   . هسـت و  ه  بـود سـخت 
ایـن و همـه دشـواری های زیـادی کـه 
پرسـپولیس  شـخصیت  دارد  وجـود 
از  پـس  و  شـده  عجیـن  قهرمانـی  بـا 
کسـب عناویـن متعـدد در لیـگ برتـر 
بـه دلیـل شـخصیت قهرمانـی بالایـی 
کـه وجـود دارد مـن و بقیـه کوشـش 
می کنیـم در آسـیا اتفاقـات خوبـی را 

بزنیـم. رقـم  پرسـپولیس  بـرای 
چرا جلسه ات در باشگاه 

پرسپولیس طول کشید؟
بـرای مـن خیلـی مهـم بـود کـه باشـگاه 
چـون  طرفـی  از  می خواسـت.  مـرا 
سـرمربی جایـگاه اول و آخـر را در تیـم 
دارد برایـم خیلـی مهـم بـود که جلسـه 
نیـم سـاعته ای هـم بـا او داشـته باشـم 
سـایر  و  تیـم  هدف هـای  مـورد  در  و 
مـوارد بتوانیـم بـا هـم تبادل نظـر کنیم 
و از افـکار هـم بـه شـکل کامـل آگاهـی 

پیـدا کنیـم.
مهمترین صحبت هایت با گاریدو 

چه بود؟
درسـت اسـت کـه تیم هـای باشـگاهی 
آسـیا خیلـی خـرج می کننـد امـا بـا هم 
بـودن نکتـه ای بـود کـه از نظـر گاریـدو 
خیلـی مهـم بـود تا بـرای اهـداف تیمی 
و خواسـته هایمان بیشـتر تلاش کنیم 
بـه قهرمانـی و موفقیت هـای مهـم  و 

برسـیم.
از تیم های دیگری جز پرسپولیس 

هم پیشنهاد داشتی، رقم آنها چقدر 
تفاوت داشت؟

ایرانـی  بلـه از سـه تیـم مدعـی دیگـر 
بـا مـن بـه شـکل  پیشـنهاد داشـتم و 
و  بودنـد  کـرده  صحبـت  هـم  جـدی 
دوبرابـر  هـم  پیشنهادی شـان  مبلـغ 
نکتـه  یـم  برا مـا  ا د  بـو لیس  پرسـپو
مهـم ایـن بـود کـه کسـی را نرنجانـم 
دلیـل  همیـن  بـه  نکنـم.  ناراحـت  و 
بـا پرسـپولیس قـرارداد بسـتم. البتـه 
سـخت  خیلـی  یـم  برا ی  تصمیم گیـر
شـده بـود. از یـک طـرف پـای زندگی ام 
در میـان بـود و از طـرف دیگـر وقتی به 

عملکـردم در پرسـپولیس فکـر کـردم 
در  آمـاری  چـه  و  افتخاراتـی  چـه  کـه 
گلزنـی با پرسـپولیس به دسـت آوردم، 
دوسـت داشـتم عملکـرد موفقـم را بـا 
پرسـپولیس تکمیـل کنـم. بـه همیـن 
دلیـل بـه جاودانگی فکـر کـردم و برای 
تکمیـل آن پرونـده موفق شـش سـاله 
بـا یـک تصمیم عالـی کارم را به بهترین 
شـکل پیـش ببـرم. بـه همیـن خاطـر 
پرسـپولیس را دوبـاره انتخـاب کردم تا 
جـواب محبت های هواداران را بدهم.

علیپور:نظر سرمربی تیم ملی را جلب می کنم

 پیشنهادهای دوبرابر پرسپولیس را قبول نکردم
استراتژی تیم ها در نقل و انتقالات

در فاصلـــه کمتر از یک مـــاه تا آغـــاز رقابت های لیگ 
برتر بـــازار نقل و انتقالات به تازگی گرم شـــده اســـت. 
آنچـــه باعث تأســـف اســـت، رقابت بی دلیـــل تیم ها 
برای به خدمـــت گرفتـــن بازیکنان متوســـط و گاهی 
معمولـــی و در بهتریـــن حالـــت خوب فصل گذشـــته 
لیگ ایران اســـت که با بازارگرمـــی دلالان و ایجنت ها 
بـــه خاطر یک مشـــت دلار، غیـــرت و تعصـــب تیمی و 

عشـــق وعلاقه هـــواداران را فرامـــوش می کنند.
در ایـــن میان به دلیل ســـطح مســـابقات باشـــگاهی 
کشـــور، بازیکنان ممتاز و عالیِ کمی برای جابه جایی 
و ترانســـفر وجود دارد. شـــاید اگر باشگاه های معروف 
و متمـــول مانند پرســـپولیس، اســـتقلال، ســـپاهان، 
تراکتـــور و حتـــی گل گهر به دنبـــال بازیکنانـــی جوان 
و باآتیـــه یـــا ســـتاره هایی ماننـــد اورونـــوف، ریـــکاردو 
آلـــوز، بلانکـــو، ماشـــاریپوف و گولســـیانی می رفتند، 
سیاســـت های نقـــل و انتقالاتـــی آنهـــا مـــورد توجه و 
حمایـــت کارشناســـان قـــرار می گرفـــت اما بـــه دلیل 
ضعـــف مدیریت در باشـــگاه های ایرانـــی اصولاً چیزی 
به نام اســـتراتژی و راهبرد مشـــخص بـــرای یارگیری و 

تکمیـــل تیم ها وجـــود ندارد.
متأســـفانه نه باشـــگاه ها اســـتعدادیاب دارند نه اینکه 
تـــن بـــه ســـرمایه گذاری در فوتبـــال پایـــه می دهنـــد 
تـــا محصـــول آکادمـــی خـــود را پـــس از درخشـــش در 
تیم امیدشـــان بـــه خدمـــت بگیرند. همـــه مدیران و 
ســـرمربیان عادت کرده اند از محصـــول حاضر و آماده 
ســـایر تیم ها بهره مند شوند. اگر به لیســـت بازیکنان 
تـــازه وارد تیم هـــا نگاهـــی بیندازید، متوجه می شـــوید 
هیـــچ برنامه و نـــگاه بلندمدتی پشـــت پـــرده یارگیری 

تیم هـــا وجود نـــدارد.
انگار مدیران و ســـرمربیان با دلالان جلسه می گذارند 
و آنهـــا هم تعـــدادی را معرفـــی می کننـــد و مدیران و 
مربیـــان بـــا توجه به بودجـــه خود تصمیـــم می گیرند 

کـــدام بازیکنان را بـــه خدمت بگیرند.
در بیـــن تیم هـــای مدعـــی قهرمانـــی فصـــل آینـــده، 
اســـتقلال تنهـــا باشـــگاه بـــدون مدیرعامـــل اســـت 
کـــه البتـــه گفتـــه می شـــود امـــروز و فـــردا مدیرعامل 
ایـــن باشـــگاه نیـــز معرفـــی خواهد شـــد. نحـــوه عقد 
قراردادهایـــش هـــم بـــه گونـــه ای اســـت کـــه معلوم 
نیســـت چـــه کســـی بازیکنـــان را انتخـــاب می کنـــد. 
دو بازیکـــن بوســـنیایی بـــدون هماهنگی بـــا نکونام 
جـــذب شـــده اند، رضاییان ۳۴ ســـاله جـــای حردانی 
ملی پـــوش ۲۵ ســـاله را گرفته و شـــاید بتـــوان تنها به 
خرید اســـلامی و ســـامان فـــلاح جوان امتیـــاز خوب 
داد. میـــلاد زکی پـــور هـــم جایگزین جلالی شـــده که 

هـــم ملی پـــوش اســـت و هـــم جوانتر.
اوضـــاع پرســـپولیس از اســـتقلال هم بدتر اســـت؛ در 
حالی کـــه بازیکنـــان مؤثـــری از جمله ترابـــی، دانیال 
اســـماعیلی فر، نعمتی، عبدالکریم حســـن و بیرانوند 
از تیـــم رفته انـــد یا در حـــال انتقال هســـتند، درویش 
دلخـــوش به جذب علـــی علیپور و فرشـــاد احمدزاده 
و ایوب العملود مراکشـــی اســـت که مانند هندوانه ای 
در بســـته مشـــخص نیســـت بتوانند دردی از دردهای 
قهرمان فصل گذشـــته را دوا می کنند یا مانند بسیاری 
از ترانســـفرهای ناموفـــق، وبـــال گـــردن پرســـپولیس 
می شـــوند. در این اوضاع آشـــفته البته تیم رســـانه ای 
درویش ســـرگرم عنـــوان »پرز« هســـتند که هـــواداری 
ســـاده دل به درویش داده؛ عنوانی که بیشـــتر شـــبیه 

یک شـــوخی تلخ بـــا مدیرعامل سرخ هاســـت.
اگر بخواهیـــم به مدیران باشـــگاه های مدعی نمره ای 
بابـــت اســـتراتژی موفـــق در بـــازار نقـــل و انتقـــالات 
بدهیم، بی تردید ســـپاهان بیشـــترین نمره را خواهد 
گرفت. امین حزباوی ۲۱ ســـاله، مهـــدی لیموچی ۲۵ 
ســـاله، جواد آقایی پور ۲۴ ســـاله، صالـــح حردانی ۲۵ 
ساله و محبی ۲۴ ساله بهترین خریدها در بین چهار 
تیم بوده انـــد. مدیران باشـــگاه اصفهانی با پشـــتوانه 
بودجـــه عالی شـــان افـــق بلندمدتـــی را مدنظـــر قرار 
داده اند. رفتن مغانلو، رضاییـــان، احمد زاده، زکی پور 
و نورافکـــن هرچنـــد ســـپاهان را بـــرای فصـــل جدید 
دچار چالـــش می کند، اما جوانگرایـــی در خریدهای 
تابســـتانی و اتـــکا به ملی پوشـــانی مثل حســـین نژاد، 
آریا یوســـفی، پیـــام نیازمند و رضا اســـدی و اســـتفاده 
از بازیکنان مؤثـــر و باتجربه ای ماننـــد محمد کریمی، 
برایان دابو، رضا شـــکاری و دانشـــگر، تیمی ترسناک و 

باانگیـــزه را راهی مســـابقات لیگ برتـــر می کند.
در ایـــن میان نـــوع نگاه تراکتـــور با مالـــک پولدارش 
زنـــوزی هـــم به بـــازار نقـــل و انتقالات امســـال جالب 
اســـت. خـــرج ســـنگین ایـــن تیم بـــرای بـــه خدمت 
گرفتن بیرانوند، ترابی و اســـماعیلی فر از پرسپولیس 
و به کار گیری مهنـــد علی ملی پوش معـــروف عراقی، 
اســـتارتی انفجاری در بازار امســـال به حساب می آید. 
رونـــد یارگیـــری تراکتوری ها در این چند ســـال بیانگر 
این اســـت که هنوز فرایند جذب بازیکنانشـــان پایان 
نپذیرفته، چون اسکوچیچ ســـرمربی سابق تیم ملی 
ایران به تازگـــی به تراکتور پیوســـته و هنوز نقاط قوت 
و ضعف تیمـــش را نمی داند تا بر اســـاس آن اقدام به 

جـــذب بازیکنان مؤثـــر و باکیفیت کند.
تیم زنوزی در چند ســـال گذشـــته هزینه هـــای گزاف 
بی حاصلـــی در فصـــل نقل و انتقالات متحمل شـــده 
کـــه اکثراً بـــا توجه بـــه رقم پرداختـــی کم اثـــر و بدون 
فایده بوده اســـت. حال باید منتظـــر بمانیم و ببینیم 
در ادامه فصل نقل و انتقالات اســـکوچیچ چه کسانی 
را بـــه خدمـــت می گیـــرد و آیـــا تیمـــش تـــوان رقابت 
پایاپـــای با ســـایر مدعیان قهرمانـــی را دارد، یـــا اینکه 
صرف کســـب مقام چهارمی و پنجمـــی، تیم محبوب 

تبریـــزی را راضی نگـــه می دارد.
گـــذر زمـــان و عملکـــرد تیم هـــای مدعـــی قهرمانـــی 
در بـــازار نقـــل و انتقالات تـــا حدود زیادی مشـــخص 
می کنـــد کـــه پرســـپولیس، اســـتقلال و ســـپاهان آیا 
توان رقابت در لیگ نخبگان آســـیا و لیـــگ برتر ایران 
را دارنـــد یـــا اینکه بـــا اســـتراتژی و راهبرد اشـــتباه در 
فصل نقـــل و انتقـــالات خیلـــی زود با لیـــگ نخبگان 
خداحافظـــی می کنند و به امید درخشـــش بازیکنان 
جدیـــد در لیگ داخلی، در کـــورس قهرمانی با ملوان 
و تراکتـــور و گل گهر تـــا پایان لیگ برتر بـــرای قهرمانی 

. می جنگند

یادداشت

داود عطایی

بعد از اینکه باشـــگاه پرسپولیس برای 
عبدالکریـــم حســـن بلیـــت برگشـــت 
گرفـــت امـــا ایـــن بازیکـــن بـــه تهران 
برنگشـــت مشـــخص شـــد که او قصد 
دارد در کشـــورش بماند و برای العربی 
بـــازی کنـــد. جـــدا از اینکه مســـأله او 
و باشـــگاه پرســـپولیس چگونـــه پیش 
خواهـــد رفـــت امـــا بـــه نظر می رســـد 
چـــپ  فـــع  ا مد قیـــد  لیس  پرســـپو
قطـــری اش را زده و بـــه صورت جدی تر 
دنبال گزینـــه خارجی دیگـــری در این 

پســـت رفته اســـت.
نـــام یحیـــی  ۱۰ روز قبـــل  از حـــدود 
عطیه الله مدافع چپ ســـابق تیم ملی 
مراکش بـــرای حضور در پرســـپولیس 
مطـــرح بود اما مشـــخص بـــود جذب 
ایـــن بازیکن برعکـــس آنچـــه در مورد 
العملـــود اتفـــاق افتاد بســـیار دشـــوار 

خواهـــد بود.
واقعیـــت اینکـــه این مدافع ۲8 ســـاله 
عـــوض  تیـــم  مـــدام  کـــه  مراکشـــی 
می کرده از زمســـتان سال قبل بازیکن 
تیم ســـوچی روســـیه اســـت اما از این 
باشـــگاه هـــم فـــراری شـــده و روس ها 
دنبـــال او می گردنـــد. در عیـــن حـــال 
جـــدا از پرســـپولیس، الاهلی مصر هم 
دنبال این بازیکن اســـت و می خواهد 
او را بـــه صـــورت قرضـــی بـــه خدمـــت 
بگیرد. در همین زمینه باشگاه مصری 

با سوچی روســـیه هم نامه نگاری کرده 
ضمـــن اینکـــه گفتـــه می شـــود خـــود 
عطیه الله هم دوســـت دارد راهی مصر 
و تیم معـــروف و پرطرفدارش شـــود.

از ســـوی دیگـــر باشـــگاه پرســـپولیس 
هم با ســـوچی نامه نـــگاری کـــرده و او 
را می خواهـــد امـــا شـــنیده شـــده رقم 
7۰۰ هـــزار  ایـــن بازیکـــن  رضایتنامـــه 
دلار اســـت. ایـــن یعنـــی کـــه باشـــگاه 
پرســـپولیس فقط باید چیـــزی حدود 
۴۰ میلیـــارد تومـــان بـــرای آزاد کردن او 
به باشـــگاه روســـی اش بپردازد که این 

انتقـــال را بســـیار دشـــوار می کند.
همچنین گفته می شـــود بین باشـــگاه 

پرســـپولیس و مدیربرنامه ای که قصد 
داشـــته عطیـــه الله را بـــه پرســـپولیس 
بیاورد اختلافاتی ایجاد شـــده و شـــاید 
مجموع ایـــن اتفاقات حضـــور مدافع 
مراکشـــی در پرســـپولیس را ضعیـــف 

. کند
از طرفـــی تمایل خود ایـــن بازیکن هم 
شـــرط اســـت. واقعیت اینکه او هرگز 
نمی خواهد به فوتبال روســـیه برگردد 
اما ســـرمربی تیم ملـــی مراکش گفته 
بـــه باشـــگاهی بـــرود کـــه توی چشـــم 
باشـــد و در شـــمال آفریقا شـــاید هیچ 
باشـــگاهی مثـــل الاهلی مصـــر در دید 

رســـانه ها و هواداران نباشـــد.

باشگاه استقلال با نظر کادر فنی در نظر 
دارد یک بازیکن خارجی در پست وینگر 
و یک هافبک خلاق به خدمت بگیرد. 
اسلامی،  محمدحسین  خرید  از  بعد 
رامین رضاییان، سامان فلاح و میلاد 
زکی پورهمچنان فعالیت استقلال در 
بازار نقل و انتقالات ادامه دارد و جواد 
نکونام از مدیران باشگاه تقاضای خرید 
وینگر و هافبک خلاق خارجی داشته 

است. 
بازیکن  با توجه به حضور دو  هرچند 
گوستاوو  سیلوا،  رافائل  بوسنیایی، 
ف  یپو ر شا ما ین  لد ل ا جلا و  بلانکو 
عملاً سهمیه خارجی های این تیم پر 
آنها به نوعی بتوانند  اینکه  شده مگر 
حداقل یکی از بازیکنان بوسنیایی را از 
لیست خارج کنند که شنیده می شود 
باشگاه استقلال در نظر دارد دروازه بان 
بوسنیایی خود را به طور قرضی راهی 
تیم های دیگرکند. ضمن اینکه کوین 
یامگا هم هنوز با باشگاه قرارداد دارد و 
شاید نیم فصل دوم به فهرست اضافه 

شود. 
تصمیم  استقلال  تیم  صورت  هر  در 
گرفته برای تقویت خط هافبک خود 
و  برود  خارجی  بازیکن  یک  سراغ  به 
ز  ا زیادی  شایعات  منظور  همین  به 
ح  مطر خارجی  بزرگ  نام های  جذب 
ید  خر ی  برا ل  ستقلا ا  . ست ا ه  شد

هافبک طراح بودجه ای 8۰۰ هزار دلاری 
برای  مناسبی  رقم  که  گذاشته  کنار 
به  نامدار  و  بزرگ  بازیکن  جذب یک 
نظر می رسد. یکی از این نام هایی که 
پیرامون اردوگاه آبی شنیده می شود، 
گائل کاکوتا، هافبک سابق تیم چلسی 
به  نزدیک  منابع  که  طور  آن  و  است 
باشگاه استقلال روایت می کنند، گویا 
توافقات  به  بازیکن  این  با  استقلال 
نکته  اما  است.  رسیده  هم  ابتدایی 
بازیکن  دیاباته،  شیخ  کامنت  جالب 
سابق تیم های استقلال و پرسپولیس 
است، که در زیر آخرین پست کاکوتا از 
این بازیکن خواسته تا به تیم استقلال 

بیاید.
دیگر پستی که جواد نکونام به دنبال 
که  است  وینگر  پست  است،  بازیکن 
در چند روز گذشته به این باشگاه ایای 
یک  و  بالده  کیتا  نیجریه ای،  ایتمون 
وینگر با سابقه بازی در تیم کادیز اسپانیا 
معرفی شده و باشگاه استقلال مشغول 
بتواند  تا  است  آنها  با  مذاکره  انجام 
رضایت شان را برای حضور در اردوگاه 

آبی کسب کند.
در صورتی که سهمیه خریدهای خارجی 
احتمالاً  کند،  پیدا  افزایش  استقلال 
این تیم برای خرید یک مهاجم نوک با 

کیفیت هم دست به کار خواهد شد.
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بررسی بازیکنان تازه وارد برای لیگ بیست و چهارم

 سبد خرید استقلال هنوز کامل نیست

قبل از حضور در پرسپولیس با 
سروش چه صحبتی داشتی، انگار 
به حضورت در پرسپولیس خیلی 

ربط داشت؟
سروش بازیکن خیلی خوبی است که 
از تجربـه بالایـی هـم برخوردار اسـت و 
اخـلاق و منـش خاصـی دارد. بازیکنـی 
کـه می خواهیـم در کنار هـم از توانایی 
یکدیگـر لـذت ببریـم بـه همیـن دلیل 
بـا سـروش مشـورت هایی داشـتم کـه 

به مـن کمـک کرد.
غیر از سروش با بازیکنان دیگری 

هم صحبت کرده بودی و از چه 
زمانی در تمرینات حضور خواهی 

یافت؟
بله با کنعانی زادگان و وحید امیری هم 
صحبـت کرده بودم و ان شـاءالله از روز 
شـنبه در تمرینـات حاضـر خواهم شـد 
تـا بـا تیـم اسـتارت بزنـم. از هـواداران 
تیم مـان هـم می خواهـم از مـا بیـرون 
زمیـن حمایـت کاملـی داشـته باشـند 
و بیشـتر از قبـل بـه مـن و همبازیانـم 

دلگرمـی بدهنـد.
به نظر یکی از اهدافت از انتخاب 

پرسپولیس بیشتر دیده شدن برای 
حضور در تیم ملی بوده؟

بلـه در حـال حاضـر بازیکنـی ۲8 سـاله 
هسـتم و فکـر می کنـم تجربـه خوبـی 
از سـال ها حضـور در سـطح اول فنـی 
فوتبـال ایـران و اروپـا کسـب کـرده ام و 
بازیکنـی  باتجربـه شـده ام. می خواهم 
و  باشـم  را داشـته  عملکـرد  بهتریـن 
بـرای تیمـم مفیـد واقـع شـوم تـا نظـر 
امیـر قلعه نویـی را جلـب کنـم و حتمـاً 
در ایـن راه و در ایـن مسـیر سـخت کار 

خواهـم کـرد.


